

Hej

Referat af bestyrelsesmøde d.23.2.2010.

Ad 1) Referat godkendt

Ad 2) Fastelavn skal annonceres i denne uge. Diskuteret hvor det skal holdes. Jan og Jonathan er tovholdere sammen med Linå Borgerforening (Dorte) efter at LLIF har meldt fra. Det bliver muligvis i gymnastik - saln ved børnehaven i Gl.Laven. Jesper vil gerne hjælpe. Jonathan kontakter børnehaven, Jan sørger for annoncering.

Ad 3) Møde mellem foreningerne i lokalrådet på sognegården onsdag den 2.3.2011 repræsenteret ved formanden evt Jonathan.

Ad 4) Hardy orienterede vedrørende beboerhus. I morgen er der et møde hos Flemming med LAG. Hardy har kontaktet Foreningen af Forsamlingshuse i Danmark. Hardy har ringet til chefredaktøren for 'Land og Liv' og Landsdistrikternes Forening m.m. Der er en del muligheder for ansøgning af midler fra f.eks. Bygge- og anlægsskuffonden, Real Dania og Nordea, Jesper har fundet en del fonds, der støtter etablering af beboerhuse. Lokal- og anlægsskuffonden m.m. Næste beboerhusmøde hos Frederik er ikke tidsfastsat endnu. Det foreslås at der sættes gang i en debat på forum og vi deltager. Det er foreslået at der kommer flere medlemmer i beboerhusgruppen. Det blev foreslået at kontakte Brian og Janne.

Ad 5) Hjemmeside er betalt.

Ad 6) Skurvogn flere nøgler vil blive fremskaffet til foråret.

Ad 7) Byggesag Himmelbjerg 64 sendes rundt til best.medlemmerne.

Ad 8) Kontingent venter til næste møde.

Ad 9) Opmagasiner hos Mikael Jacobsen bliver ikke billigere og der ikke støbt gulv, men masser af plads. Jan vil prøve at snakke med ham igen.

Udsmykning af Laven Vandværk. Der er indkommet et forslag fra Line Sandvad Mengers. Forslaget modtaget positivt. Der skal real time animation.

Daniel vil opsætte hjertestarter i næste uge.

Næste møde den 13.marts kl. 20.hos Jesper i 101